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ZAPISNIK 
S 10.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

10. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 12. ožujka 2024. (utorak) godine s početkom u 16,00 sati  

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Žarko Mičetić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Kristina Rupčić, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
                       DNEVNI RED: 
 

 
1. Analiza realizacije komunalnih  prioriteta iz 2022- godine i i 2023. godine kao i 

plan za 2024. godinu 
2. Razno 

 

 
 

 

 

Ad.1 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić je upoznao vijećnike s analizom i 
realizacijom  prioriteta iz 2022. godine  i 2023. godine  kao i planovi za 2024. godinu te  predlaže  
da se žurno pristupi izmjeni u jednom dijelu prioriteta koji bi bio svrsishodniji financijski isplativiji 
kao i   ne bi se koristila jedna od čestica u vlasništvu grada Rijeke.  
Radi se o slijedećem: 
Stavka 4.12  iz prijedloga za 2022. godinu (koji su prenijeti u 2023. godinu) Uređenje spomen 
parka hrvatskim braniteljima u iznosu od 155.000,00 kuna. 
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Stavka 4.13 za 2024. godinu nastavak uređenje spomen parka hrvatskim braniteljima na Vinasu u 
iznosu od 30.000,00 eura 
Navedena stavka bi se objedinila sa stavkom 4.14 i 4.15 iz prioriteta za 2023. godinu. 
Prijedlog predsjednika je da se spomen obilježje hrvatskim braniteljima napravi na lokaciji Kozala 
69-69A te  smatra da bi na ovu temu trebali izvršiti žurni sastanak s nadležnima 
  
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog da se održi hitan sastanak. 
 
 
 
 
 
Ad.2 
A/ Predsjednik Vijeća gdin. Josip Rupčić upoznao vijećnike s radovima na području Mjesnog 
odbora vezano za zamjenom javne rasvjete, te predlaže da se uputi hitno očitovanje Energa u 
kojoj su fazi izvođenja radova. 
B/ Predsjednik Vijeća je također upoznao vijećnike da se uputi žurni zahtjev za s realizacijom 
projekata po prioritetima iz  2024. godine a vezano za  usporivače prometa u Ulici Drenovski put i 
uklanjanje vibro traka kod OŠ Belvedere. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  
 


